
Referat fra afdelings- bestyrelsesmøde d. 1. september 2019 

 

1. Referat fra d. 26/5. godkendt 

2. Nye badeværelser i afdeling 3 

     2a Årsmøde d. 23/9. på Hotel Medi m. spisning. HUSK tilmelding inden 19/9. 

   -Afdelingsbestyrelsen anmoder om en snak omkring nye køkkener i afd. 3 

     2b   Forslag om brandalarmer i opgangen + evt. i kælderen 

-Højbeds haver: Forventes klar til foråret 2020 

-Asfalt i gården afd. 10   (folk falder i hullerne) 

-Legepladsen i afd. 10: 

-Træstolperne omkring sandkassen smuldrer 

-Trappen ned i haven (v.  J. Holdgårdsvej) er itu/hærværk 

  Aff.sortering:  diskussion vedr. sortering 

  Juletur:   snak om samkørsel til evt. Tysklandstur 

  Vinduespudser:  ABJ- tilbud er i postkasserne 

     dette gælder hele opgange (6 lejl. ) 

– evt. andet vinduespudsertilbud 

     -der bør være mulighed for 3 lejl./opgang 

 3. - Sankt Hans i haven var godt besøgt.  15 personer kiggede ned i haven 

– Spil i haven. Forslag om at rundsende SMS   (frivilligt at skrive sig på listen -som vil 

ligge i kælderen ) 

– Trappevask er ikke tilfredsstillende/ok. 

 4. Der er flere forslag omkring fisketur.  Der vil være mulighed for samkørsel 

   Der vil komme opslag i opgangene vedr. tid og sted og pris 

 6.  Kommende møde dato: 24. november 2019 

 7.  ingenting under eventuelt 

 

      


